
Bijlagen bij ANBI ChristenUnie Stichtse Vecht 2024 

Bestuursverslag 2024 Afdeling ChristenUnie Stichtse Vecht  

Het bestuur heeft in 2024 twee keer vergaderd, op 29 februari en 18 september. , 

Het is nog niet gelukt de bestaande vacatures in te vullen. Henk van Veen is nog 

steeds naast secretaris voorzitter. Jeannette Boersma zorgde als algemeen adjunct 

voor de verslaglegging. Zo heeft het bestuur in 2024 de taken toch kunnen uitvoeren. 

Ike Roetman als ons gemeenteraadslid was steeds aanwezig om ons bij te praten 

over wat speelt in de fractie en in de raad. Piet Bos woonde de vergaderingen bij als 

lid van het curatorium van de Egbert Schuurmanlezingen. In oktober was ook Ben 

Vreugdenhil aanwezig in zijn  kwaliteit als bewaker van de integriteit. Daarover 

hadden we die ve3rgadering een goede indringende bespreking. Gelukkig zijn er op 

dat punt geen problemen bij bestuur en fractie. Maar alert blijven is belangrijk.  

Er is veel waardering voor hoe de fractie en de mensen erom heen functioneren, en 

ook is het bestuur zich ervan bewust dat het veel vraagt van een betrekkelijk kleine 

fractie. Mooi is dat in het team ook enkele jongere leden zich inzetten en dat veel 

wordt gedaan aan ´teambuilding´. Dat geeft moed voor de toekomst! In juni vond 

binnen de fractie wisseling van de wacht plaats. SGP´er Frans de Ronde maakte 

plaats voor Johan Boele. Bestuursleden waren aanwezig bij het afscheid van Frans 

en de beëdiging van Johan. We hebben Frans bedankt en Johan sterkte en Gods 

zegen gewenst.  

Op donderdag 29 februari 2024 werd in het Bonifatiushuis de negende Egbert 

Schuurmanlezing gehouden. Dr. Bert-Jan Heusinkveld was de spreker. Het ging over 

medische technologie voor een beter leven. Met behulp van techniek kan de 

medische wereld ons helpen ons lichaam op te waarderen en te perfectioneren. 

Welke mogelijkheden zijn er? Moeten we die willen? Is een technologisch 

opgewaardeerd leven een beter leven? Er was een goede opkomst en een levendige 

discussie 

Op 15 april was er een gezamenlijke vergadering van besturen van ChristenUnie en 

SGP met fractieleden. Conclusie was dat de samenwerking heel goed gaat. Dit is 

gemeld aan het partijbureau van de ChristenUnie, op hun verzoek. Met 

aanmoediging om zo door te gaan. 

Op 24 oktober was er een Algemene Ledenvergadering. De opkomst kon beter maar 

er was een intensieve en inhoudelijke bespreking over plaatselijke en landelijke 

thema´s. Sinds kort was er in Den Haag een nieuw kabinet na maandenlange 

moeizame onderhandelingen. Hoe het zal gaan met een wankele coalitie en plannen 

die zorgen oproepen zal de toekomst leren. Jammer ook dat bij de Europese 

verkiezingen de ene zetel van de ChristenUnie verloren is gegaan, mede omdat er 

geen gezamenlijke lijst meer was met de SGP. 

Financieel gaat het goed. De verkiezingscampagne heeft het nodige geld gekost 
maar er is nog steeds een positief saldo. De kascontrole gaf aan dat de gelden door 
onze penningmeester Piet Hennipman goed beheerd worden, zodat hij met veel 
vrijmoedigheid en waardering kon worden gedechargeerd voor wat 2024 betreft. 
                                                                                                                                    

Ondanks tegenslagen was 2024 een actief en goed jaar. We zijn er dankbaar voor. 



Financiële informatie ChristenUnie Stichtse Vecht 

 

Staat van Baten en Lasten van (in euro’s) 

 

Jaar  2021*  2022*  2023  2024 

Inkomsten  878  1.538  1.892  1.518 

Uitgaven  259  3.428  1.299  1.114 

Batig saldo  619  -1.890  593  404 

 

*Vastgesteld door bestuur 

 

Banksaldi per jaar ultimo (in euro’s) 

 

Jaar  2021  2022  2023  2024 

Banksaldo  4.807  2.917  3.510  3.914 

 

Gifteninformatie (in euro’s) 

 

Jaar  2021  2022  2023  2024 

Ontvangen  0  500  515  500 

Waarvan 
> € 4.500 

 0  0  0  0 

 

Financieel verslag op basis van Wet Financiering Politieke Partijen (WFPP) 

 

Korte toelichting 

 

Door de gemeenteraadsverkiezingen in 2022 zijn de uitgaven in dat jaar hoger dan 

de inkomsten. 


